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چقدر زیباست همراهی هنر و هنرمندان در بزنگاه جنگ و تجاوز به مام میهن با مردمی صبور و مقاوم در جدال با شیطانی که نفس مردم 
این سرزمین را نشانه گرفته است. شیطانی که غافل از آن است؛ مردم این ســرزمین در هر مرام و مسلکی، با هر رویکرد و ایدئولوژی و 
جهان بینی ای در آن بزنگاه سرنوشت شان را کنار هم و با هم می نویسند و رقم می زنند و از آن رستاخیزی می سازند که فهم جهانیان از 

درک آن عاجز است.

کوروش زارعی  بازیگر سرشناس تئاتر، 
ســینما و تلویزیون کشور، با تاکید بر 
وفاق ملی و همبستگی مردم ایران در 
برابــر حمله متجاوزانــه رژیم جعلی 
اسراییل به کشــورمان، گفت: مردم 
ایران همواره در سخت ترین شرایط، با 
اتحاد و یکپارچگی، دشــمنان را به 
عقب نشینی مجبور کرده و این روحیه  مقاومت و پایمردی، هویت 

ملت ایران است.
زارعی افزود: ملت ما بسیار شــریف و دوست داشتنی است؛ با 
وجود اختلافات سیاســی، فرهنگی و اقتصادی، هرگاه دشمنی 
متخاصم به کشور چشم طمع داشته باشد، همه  اختلافات کنار 
می رود و وفاق ملی شــکل می گیرد. این را مردم در هشت سال 

دفاع مقدس و در طول تاریخ انقلاب ثابت کرده اند.
وی اظهار کرد: امروز نیز با وجود مشکلات اقتصادی و معیشتی، 
مردم ایران در برابــر حمله رژیم غاصب صهیونیســتی متحد 
شده اند و پشت سر رهبر معظم انقلاب و نیروهای مسلح کشور 

ایستاده اند و هرچه رهبر انقلاب بگویند، عمل خواهیم کرد.
این هنرمند هرمزگانی با اشــاره به تهدیدات اخیر دشــمنان، 
بیان کرد: امروز نه تنها با جنگ نظامی، بلکه با جنگ رســانه ای 

مواجه ایم و دشمن با استفاده از فضای مجازی و اپلیکیشن های 
مختلــف، درصدد تخریب اذهــان جوانان و ایجــاد تفرقه در 
خانواده ها است و اگر نتوانیم افکار فرزندانمان را مدیریت کنیم، 

در این نبرد نامرئی شکست خواهیم خورد.
زارعی با درخواســت از جوانان برای اینکه بــه اخبار فضای 
مجازی اعتماد نکنند، خاطرنشان کرد: صدمات اصلی از طریق 
وطن فروشان داخلی وارد می شــود و رژیم جعلی اسراییل به  
تنهایی نمی تواند به ایران ضربه بزند، امــا خائنان داخلی ابزار 
دست دشمن می شــوند که باید هوشیار باشــیم و از این افراد 

فاصله بگیریم.
وی با تاکید بر نقش موثر هنرمندان و اصحاب رســانه، افزود: 
هنرمندان باید دستاوردهای ایران قوی را تبیین کنند و قدرت 
ملی را به جهانیان نشان دهند و رسانه ها نیز باید با روشنگری و 

خبررسانی دقیق، در جبهه  رسانه ای فعالانه عمل کنند.
زارعی با اشاره به آیات قرآن کریم، تاکید کرد: خداوند در کتاب 
دینی مســلمانان، بارها وعده  پیروزی به مومنان داده است و 
همان گونه که حضرت موسی و یارانش، از چنگال فرعون نجات 
یافتند، مردم کشــورمان نیز با توکل بر خداوند، دشــمنان را 
شکست خواهند داد و نه تنها رژیم صهیونیستی، بلکه آمریکا و 

اروپا نیز در برابر اراده  ملت ایران ناتوان خواهند بود.

کوروش زارعی  بازیگر سرشناس تئاتر، سینما و تلویزیون:

هنرمندان باید قدرت ملی را به جهانیان نشان دهند

هادی مرزبان می گوید: در این 
روزهای سخت بارها صحنه ها 
و تصاویــری از مهربانــی و 
هموطنانم  انسان دوســتی 
دیده ام که اشــک شوق به 

چشمانم آورده است.
این کارگردان پیشکسوت با 
تاکید بر اینکه همه ما ایرانیان، عاشق میهن و سرزمین 
مادری خود هستیم، اضافه کرد: مهم این است که در 
این روزهای سخت و این شرایط دشوار، هموطنان خود 

را فراموش نکنیم و یه یکدیگر عشق بورزیم.
او ادامه داد: در این روزهای دشــوار که همه ما تحت 
فشارهای روانی مختلفی هســتیم، بارها تصاویری 
از مهربانــی و انسان دوســتی هموطنانم دیده ام که 
اشک شوق را به چشمانم آورده است. مثلا در زمانی 
که تعدادی از هموطنان مــان قصد خروج از تهران را 
داشتند، در جاده آقایی را دیدم که پلاکاردی در دست 

داشت با عنوان اسکان رایگان برای هموطنان.
مرزبان اضافه کرد: این آقا برای من یک الگوست و ای 
کاش همه ما چنین روحیه ای داشته باشیم. ما ایرانیان 
همیشه به میهن  خود عشق ورزیده ایم و هم میهنان 
خویش را دوست داشته ایم. مهم این است که در این 
دوران سخت هم همچنان همین روحیه را حفظ کنیم 

و کشور و هموطنان خویش را فراموش نکنیم.
مرزبان با تاکید بر ضرورت حفــظ امید و همدلی در 
دوران های سخت زندگی از جمله زمان جنگ، اظهار 
داشت: متاسفم که تعدادی از هموطنان مان سوگوار 
عزیزان خویش هســتند و برخی دیگــر نیز خانه و 
کاشانه خود را از دست داده اند ولی امیدوار ماندن در 
این دوران، نکته ای بسیار مهم است و ما با همین امید 
در کنار یکدیگر از این روزهای سخت به سلامت گذر 

خواهیم کرد.

هادی مرزبان بازیگر و کارگردان پیشکسوت تئاتر:

در این روزهای سخت یه یکدیگر عشق بورزیم

هادی محمدپور کارگردان ســینما با 
گلایه از برخی اقدام ها و رفتارهای ضد 
نظام اعم از آتش زدن لاستیک و ... در 
مناطق شــهری و خارج از محدوده 
شــهری گفت: وطن فروش ها خیال 

خامشان را به گور خواهند برد.
هــادی محمدپور  با بیــان این که با 
شــرایط موجود حفظ آرامش شــهروندان از هر چیز دیگری 
مهمتر است، اظهار داشــت: عده ای مزدور و سرکرده دشمن 
خیال می کنند با ایجاد تشویش در میان مردم آنها را از نظام دور 
می کنند در حالی که این مردم همیشــه ایستاده اند و مقاومت 

کرده اند.
او ادامه داد: هر چقدر هم شرایط سخت تر از حال فعلی شود باز 
این مردم لحظه ای از مقاومت دست نخواهند کشید. این مردم 
جنگ را دیده اند و با گوشت و اســتخوان خود تجربه کرده اند 
بنابراین مزدوران بــا آتش زدن چند لاســتیک و اقدام های 

تخریبی دیگر هرگز نخواهند توانست به اهداف خود برسند.
این فیلمساز جوان گفت: شــرایط موجود می طلبد که با حفظ 
آرامش و وحدت یکپارچه در میان مردم، شــرایط را مدیریت 
کنیم و اجازه ندهیم دشمنان به دسیسه افکنی خود ادامه دهند. 
انتظارم از هنرمندان این است که با روحیه هنرمندانه خود ضمن 
محکومیت اقدام های دشمنان، به حفظ آرامش و وحدت در میان 

اقشار مردمی کمک کنند.
کارگردان »های پاور« گفت: عــده ای خیانتکار به وطن و ملت 
ایران، گمان می کنند با ایجاد جو ناآرام و بازی روانی می توانند 
کنترل را از دســت نیروهای نظامی و امنیتی خارج کنند. این 
در حالی است که شــاهدیم دلاورمردان ایران اسلامی از همان 
لحظه نخست هجوم دشــمن به خاک کشورمان دست از تلاش 
برنداشتند و همراهی مردم خون تازه ای در رگ های نظام جاری 
کرد. او افزود: تاریخ همانگونه که تاکنون نشــان داده بار دیگر 
ثابت خواهد کرد که هرگز ظلم پابرجا نخواهد بود و وحدت مردم 

است که در نهایت پیروز میدان خواهد بود.

هادی محمدپور کارگردان سینما:

وطن فروش ها خیال خامشان را به گور خواهند برد

رضا کیانیان در سالروز تولد 75 سالگی اش که با 
تجاوز رژیم صهیونسیتی به کشورمان همزمان 
شده، در نوشتاری از عشــق و علاقه اش به مام 
میهن می گوید و راز ماندگاری ملت ایران را امید 

آنان می داند.
او در این یادداشت که آن را به درخواست ایسنا 
نوشته، نگاشته است: امروز، 29 خرداد، روز تولد 
من است که همزمان شــده با حمله وحشیانه 
کشوری تقلبی که حتی چندشم می شود نامش 
را بیاورم. کشوری که نبود و با حمایت انگلیس و 
به وسیله کشتی اکسدوس تشکیل شد. امشب و 
شب های گذشته بسیاری از هموطنانم را عزادار 
کرد، بســیاری بی خانمان شــدند، بسیاری در 
جاده ها سرگردانند، بسیاری در وحشت به سر 
می برند. همه هموطنانم نگرانند. دیگر کسی برای 
تماشای ستاره ای به آسمان نگاه نمی کند چون 
در آسمان کشورم رد موشــک ها و پهبادها، رد 

ستاره ها را پریشان کرده.
ای ایران! ایران زخمی مــن! هفته پیش تصمیم 
داشتم در صفحه اینستاگرامی ام به همراه انتشار 
عکس هایی از خودم که تا به حــال کمتر دیده 
شده اند، مطالبی بنویسم از پایان 74 سالگی ام، از 
شادی ها و غم هایی که گذراندم اما حالا فقط غم ها 
بر سرم آوار شده اند. دیشب اینترنت هم قطع شد، 

انتشارشان بماند برای بعد.
در زندگی ام قبل از انقلاب را دیده ام، مبارز بوده ام، 
زندان رفته ام، انقلاب را دیده ام، جنگ را دیده ام، 
محاصره اقتصادی را دیده ام، گرسنگی کشیده ام، 
تحریم دیده ام و حالا باز یک جنگ دیگر... همه 

اینها را گذرانده ام، این را نیز می گذرانم.
همچنان که در ســکانس پایانی فیلم »پاپیون« 
اســتیو مک کویین که خود را به دریا می اندازد، 
فریاد می زند حرامزاده ها! مــن هنوز زنده ام! ما 
نیز رو به تجاوزگــران می گوییم حرامزاده ها ! ما 

هنوز زنده ایم! 
ای ایران! کشورم! دوستت دارم! ترا که در طول 
هزاران سال عمر پربرکت و پربارت بارها جنگ 
را تجربه کرده ای، حملات وحشیانه دیده ای، به 
خاک و خون کشیده شــده ای اما باز از خاکستر 
خود برخاســته ای، نیرومندتــر از قبل. باز هم 
برخواهی خاست. من ایرانی ام، از نسل ققنوسم، 

برخواهم خاست.
یادمان باشــد ایران بود و هست و خواهد بود اما 
کشوری که به ما حمله کرد، نبوده، سنش از سن 

من کمتر است.
ما به امید زنده ایم و با امید ادامه می دهیم. امید، 

راز ماندگاری ماست .
اندکی صبر، سحر نزدیک است.

 یادداشت رضا کیانیان
 بازیگر پیشکسوت سینما و تئاتر:

 من ایرانی ام، از نسل ققنوسم
برخواهم خاست

همراهی هنرمندان با مردم در جدال با شیطان

اندکی صبر، اندکی صبر، سحر نزدیک استسحر نزدیک است


